

REFERAT  
KREDSBESTYRELSESMØDE, 28. NOVEMBER 2024  
DCH, KREDS 6



<b>DATO</b>	28. november 2024
<b>STED</b>	Virtuelt via Teams
<b>DELTAGERE</b>	Kristine Rye Svendsen, Marianne Knudsen, Brian Thomsen, Hans Devantier, Louise Østengaard, Karina Andersen, Christian Zahle Madsen, Charlotte Johansen og Karin Nielsen (ref.)
<b>AFBUD</b>	Josefine Sachs og Jesper Johansen.

1.	<p><b><u>Nyt fra formanden (Kristine)</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der kommer nye beregnerprogrammer til alle discipliner fra januar 2025. Programmerne hentes fremover i Microsoft Store.</li><li>• Redaktionen (Jette Nybo Andersen) vil gerne have input til bladet i form af billeder og artikler.</li><li>• Kristine gjort sig nogle tanker om hvordan kredsbestyrelsen kan se ud i fremtiden. Måske skal sammensætningen justeres lidt. Ændring af kredsbestyrelsens sammensætning kræver en ændring af vedtægterne og Kristine laver et udkast hertil.</li></ul>
2.	<p><b><u>Nyt fra kredskassereren (Josefine)</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Josefine syg, så intet nyt.</li><li>• Christian spurgte om der var noget nyt med hensyn til containeren til kredsens agilitybane. Kristine spørger Josefine hvordan det ser ud p.t.</li></ul>
3.	<p><b><u>Dommerudvalget (Brian)</u></b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• DcH Herfølge har været vært for et møde Astrid Thuesen fortalte om hvordan det er at være dommer. Der var 6 fremmødte, og der kom 2 nye aspiranter. Yderligere 2 var interesserede. Dommerudvalget træffer den endelige beslutning om alle 4 kan godkendes til opstart.</li><li>• Der har været afholdt dommermøde den 6. november 2024. Her var et af emnerne konkurrencer med deltagerbegrænsning så kun meget få hunde kan deltage i en klasse. Erfaringerne fra de konkurrencer i 2025 hvor deltagerantallet er begrænset til meget få, tages med til dommermødet i 2025.</li></ul>



REFERAT  
KREDSBESTYRELSESMØDE, 28. NOVEMBER 2024  
DCH, KREDS 6



	<ul style="list-style-type: none"><li>• Arne Søgård er stoppet som dommer i kredsen. Han er flyttet til Jylland.</li><li>• Dommerseminar er afholdt den 23.-24. november. Her blev det drøftet om dommeruddannelsen kunne laves mere centralt evt. online. DCH Programudvalget kigger på det. Det blev også drøftet om man kunne gøre brug af nogle af de pensionerede dommere der måtte være rundt om i kredsene. Det kan ikke lade sig gøre, det vil kræve at de kommer til en ny dommerprøve.</li><li>• Kreds 6 har en aspirant til dommerprøve i 2025.</li></ul>
4.	<p><b><u>Dommeradfærd (Hans/Kristine)</u></b></p> <p>Opfølgning fra tidligere møde.</p> <p>Det blev drøftet hvordan og hvem der skal gøre noget hvis man oplever noget, der ikke er i orden. Beslutningen er at Kristine tager det med til mødet med de andre kredsformænd i januar 2025, for at høre hvordan man oplever kvaliteten af dommeradfærd i andre kredse.</p>
5.	<p><b><u>Udvalgene har ordet</u></b></p> <p><u>Uddannelse:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Indbydelser er sendt ud til overbygningsmodulerne i foråret 2025.</li><li>• Udvalget har været behjælpelig med at finde instruktører til hundeførerweekenden hos DCH Jyderup. Der er kommet afslag fra en del af de adspurgte instruktører fordi man ikke betaler honorar. Det er vigtigt at understrege at hundeførerweekenden ikke er et kredsarrangement, det er et lokalforeningsarrangement hvor Charlotte har været behjælpelig.</li></ul> <p>Der var en snak om hvordan vi som kredsbestyrelse kan hjælpe lokalforeningerne. Hvis der er gode idéer ude i lokalforeningerne til et arrangement, så kom frit frem, kontakt bare Kredsformanden, så kigger vi på det.</p> <p><u>Konkurrenceudvalg:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• En lokalforening ville gerne have flyttet en rallykonkurrence fordi den faldt sammen med et arrangement udenfor DCH. Det afstedkom en mailkorrespondance med lidt spids ordveksling mellem Rallyudvalget og Konkurrenceudvalget. Om konkurrencen kan flyttes, vides i princippet først når rallydommerne har holdt</li></ul>



REFERAT  
KREDSBESTYRELSESMØDE, 28. NOVEMBER 2024  
DCH, KREDS 6



	<p>deres møde senere på året. Det lader imidlertid til at sagen er løst.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Hans har været på superbrugerkursus med Klubmodul og har nu brug for nogle flere rettigheder. Tager fat i Louise,</li></ul> <p><u>Agility:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Christian er på agilityårsmødet blevet afløst som formand for udvalget, ny formand er Vibeke Bodi. Vibeke har allerede fået 2 udvalgsmedlemmer.</li><li>• På årsmødet blev præmiepolitikken og reglerne for Sjællandsmesterskabet opdateret.</li><li>• Kredsmesterskabet er afholdt, det blev en stor succes, til trods for at mange endte med disk.</li><li>• Christian synes det har været lærerigt at være med i kredsbestyrelsen. Vi siger også tak for hans indsats.</li></ul> <p><u>Rally:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der kommer nye skilte med virkning fra 1. januar. Louise håber at der vil komme et godt tilbud på dem fra landsudvalget.</li></ul> <p><u>Nordisk:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Alle kredsrepræsentanter har været til møde i Vejle. Den 2. marts 2025 vil der blive afholdt en landsdækkende infodag om rundering fordi der tilsyneladende er et stort behov for at få udbredt viden om det. Mødet i Vejle var meget lærerigt.</li><li>• Der må meget gerne komme flere nordiske konkurrencer i Kreds 6 og input til hvordan vi kan få flere modtages gerne.</li></ul> <p><u>Dommer:</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Se pkt. 3</li></ul>
6.	<p><b><u>Eventuelt</u></b></p> <p>Der blev vedtaget nogle ændringer af kredsens vedtægter på generalforsamlingen i 2024 som ikke er kommet på hjemmesiden endnu.</p> <p>Charlotte spurgte ind til Ordensudvalgets rolle i en verserende karantænesag. Hans forklarede hvordan Ordensudvalgets rolle har været.</p> <p>Karina spurgte ind til evalueringen af kredsens deltagelse på Roskilde Dyrskue 2024. Tages med som punkt til dagsorden for næste møde, som afholdes i den 20.januar 2025 hos Dch Nivå.</p>

